
Ordinært bestyrelsesmøde 
29. november 2018 
 
Godkendelse af seneste referat - Godkendt 
Godkendelse af dagsorden – Godkendt 
 
Punkter uden for almindelig dagsorden 

• Det gamle fællesbad: Hvad skal der ske med det? Bestyrelsen har ikke idéer til, hvad rummet 
skal bruges til. Hvis det skal bruges til noget nyt, skal det renoveres. 

 
Formand: Matti Søgaard 

- Administration 
o Intet at bemærke 

 
Næstformand: Mads Dyrmose 

- Referent 
o Intet at bemærke 

- Digitalisering 
o Jacob og Mads kigger på, hvad der skal i den digitale udgave af ”Syn og skøn”. 

- Arbejdsdage 
o Sidste søndag i april og september 

 
Kasserer: Sally Bording Pedersen 

- Driftsregnskab 
o Intet at bemærke 

- Opfølgning 
o Intet at bemærke 

 
Bestyrelsesmedlem: Jacob Foldager 
 

- Overdragelser 
o Silkeborgvej 66 st. th. – 100 % 

- Reparationer / Håndværkere 
o Vandskade i kælderen mod Regenburgsgade: Gravetilladelse i hus. Buus A/S 

står for reparation. 
- Buus Anlægsgartneri a/s 

o Intet at bemærke 
- Dalbøge Ejendomme 

o Intet at bemærke 
 
Bestyrelsesmedlem: Lasse Pedersen 

- Nu skulle storskrald være afmeldt endeligt. Andelshavere skal selv bestille storskrald. 
Se www.abfsolgaarden.dk  

- Værksted / Cykelrum 
o Intet at bemærke  

- Vaskekældre (teknisk) 



o Intet at bemærke 
- Erhvervslejemål 

o Intet at bemærke. 
 
Evt. 

- Ved	selvgjorte	renovationer	i	eget	hjem	henstiller	vi	til,	at	man	sætter	timetallet	
rimeligt.	

 
 
Næste møde: 9. januar 2019 kl. 19:30 


